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KENNISNEMEN VAN:

De beantwoording van de raadsvraag over de stand van zaken met betrekking tot de skatebaan 
in Haaften.

INLEIDING 

In de commissie Welzijn (d.d. 19 mei jl.) is door Mevrouw van Kuilenburg (GBN) aangegeven 
dat er nog steeds overlast is bij skatebaan in Haaften. Haar vraag is wat er is gedaan en 
wanneer de overlast stopt.

KERNBOODSCHAP 

Bij de gemeente en de politie is een enkele melding van overlast bekend. Het gaat hierbij om 
jong volwassenen die gebruik maken van de vrachtwagen parkeerplaats. Het gaat niet om 
jongeren die gebruik maken van de skatebaan.
Jeugdgroepen worden ingedeeld volgens een shortlist (BEKE-methodiek). De groep jongeren is
volgens deze shortlist geen overlastgevende, hinderlijk of criminele jeugdgroep. Wanneer de 
groep de status krijgt van een van deze categorieën wordt er een plan van aanpak opgesteld. In
dat geval zetten we ook het budget jongerenwerk in.

CONSEQUENTIES 

Inmiddels is er een bord met regels geplaatst. In de bijlagen zijn foto's van het bord en de regels
opgenomen. Het bord met regels geeft bezoekers van het terrein precies aan welk gedrag 
gewenst is. De politie heeft meer mogelijkheden om bezoekers aan te spreken en te 
handhaven.

Een van de omwonende wist te vertellen dat de parkeerplaats op korte termijn zou worden 
verplaatst. Vanuit Ruimtelijk ordening is de volgende ontwikkeling aan de orde:
In de Gebiedsvisie is de volgende zinsnede opgenomen: 'het verplaatsen van de 
vrachtautoparkeerplaats naar het terrein van Van Uden neemt een deel van het zware verkeer 
in het dorp weg. Dit wordt meegenomen in de anterieure overeenkomst tussen de gemeente en 
Van Uden. De gemeente verzorgt de bewegwijzering en verkeersborden.'

Dit betekent dat de skatebaan wellicht ook verplaatst gaat worden nadat een nieuw 
bestemmingsplan is vastgesteld en onherroepelijk is geworden. Naar verwachting zal tegen het 
einde van dit jaar een daarbij horende procedure opgestart worden. Het is vervolgens 
afhankelijk van de duur van het bestemmingsplanproces hoe snel alles verloopt. 

COMMUNICATIE 

Vanuit leefbaarheid en integrale veiligheid is regelmatig contact met de inwoners van Haaften 
en omwonenden van de skatebaan. Het blijkt dat de skatebaan (bijna) niet meer gebruikt wordt 
voor het doel waarvoor dat beoogd was.
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Aan omwonenden is het verzoek gedaan om overlast bij de politie te blijven melden. 
Geregistreerde meldingen worden opgevolgd en meegenomen in rapportage.

Er komt een publicatie bericht van het bord op de gemeentelijke website en evt. in de huis aan 
huis krant. Dit in overleg met de afdeling communicatie

VERVOLG 

Middels de regels en afspraken met de politie wordt geprobeerd de overlast zo veel mogelijk te 
beperken. Met omwonenden is regelmatig contact om het effect van het plaatsen van het bord 
te bespreken.


